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Abstract (en)
[origin: US2015075952A1] The invention relates to a limit switch comprising: a body (1) produced along a main axis (X) and containing a switching
device, a head (2) that is removable and orientable with respect to the body (1) so that it can adopt several distinct angular positions about the main
axis (X), said head (2) comprising actuating means arranged to act on the switching device, fixing means for fixing the limit switch to a support (S),
the fixing means being arranged on the head (2) of the limit switch, the head (2) having at least two separate bearing planes, said fixing means
being arranged to fix the head so that it bears against the support via one or other of its two bearing planes.

Abstract (fr)
L'invention concerne un interrupteur de position comprenant : - un corps (1) réalisé suivant un axe principal (X) et renfermant un dispositif de
commutation, - une tête (2) amovible et orientable par rapport au corps (1) de manière à prendre plusieurs positions angulaires distinctes autour
de l'axe principal (X), ladite tête (2) comprenant des moyens d'actionnement agencés pour agir sur le dispositif de commutation, - des moyens de
fixation de l'interrupteur de position sur un support (S), - les moyens de fixation étant agencés sur la tête (2) de l'interrupteur de position, - la tête (2)
présentant au moins deux plans d'appui distincts, lesdits moyens de fixation étant agencés pour fixer la tête en appui contre le support selon l'un ou
l'autre de ses deux plans d'appui.
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